
 

 

KORT NIEUWS 

AM Gent december 2021 

 

Directie mag Vriendenkring niet opdoeken!  

Onze leden hebben recent een pamflet in hun bus gekregen waar alle vakbonden zich niet 

akkoord verklaren met het opdoeken van de VZW Vriendenkring. Wij hebben deze 

boodschap al geruime tijd gekregen en onze argumenten op tafel gebracht maar directie 

blijkt hardhorig. Nogmaals hebben we gesteld dat een CAO moet worden gerespecteerd. 

   

EPO : herstructurering zoals het niet moet ! Toch een beetje goed nieuws 

AM heeft ingezien dat EPO niet werkt nadat de hoogoven in de problemen kwam door stockbreuken in materialen 

en gereedschappen. Dit was de druppel die de emmer liet overlopen. Niet enkel HOO maar onze volledige fabriek 

kent de problemen met EPO en daar zou nu eindelijk een einde aan moeten komen. Er werd namelijk beslist tot een 

FAST team dat direct tot actie moest komen. Men kwam tot een 140 acties die in 3 groepen werden verdeeld : 

1. balans tussen werklast en de workforce  

2. Hoe gebruiken de medewerkers het systeem, de kennis bij de mensen  

3. het systeem, proces op zich  

We besparen jullie de details maar kort samengevat komen er 4 junior aankopers en gaat 

men de materialen uniek toekennen aan 1 aankoper. Ook in het SPC-team komen er 4 extra 

FTE’s en komt er 1 unieke helpdesk met 2 FTE’s. Totaal 10 extra FTE’s !!! 

Dit draait de klok grotendeels terug en daar zijn we blij mee. Wij hopen dat hiermee de 

problemen met de spare parts zijn opgelost en de fabriek niet meer wordt geboycot door 

EPO.  

Dit lost echter niet alle problemen op want ook de andere diensten binnen EPO lopen mank. Zij blijven vragen naar 

hulp en wij vakbonden zullen blijven hameren op diezelfde nagel!   

Orderbeheer (KLR) 

Sinds 2018 klagen we het beleid aan bij orderbeheer : Met zo weinig mogelijk mensen zoveel mogelijk werk doen is 

niet houdbaar. Resultaat is 20 % uitval door ziekte en ontslag. Leiding ziet in dat er een probleem is maar denken het 

op te lossen met voor ons veel te zwakke acties. We zijn al jaren vragende partij om het werk van de orderbeheerder 

draaglijker te maken maar men beweert dat het steeds tijdelijk is. Men moet eindelijk inzien dat dit niet tijdelijk is. 

Probleem na probleem volgen elkaar op.  

Wij gaan dus niet akkoord met het aantal FTE’s op vandaag, hier moet worden aangeworven. 

We gaan niet akkoord met een extra cursus veerkracht en stress, het individueel oplossen met 

Pulso , ondersteuningsteams die worden ingezet en leiding die bijspringt. Hier moet 

structureel worden ingegrepen en dit kan enkel met meer mensen.  

Bezorgdheden bedienden 



We hebben onze directie de bezorgdheden van onze bedienden overgemaakt! DRIE bladzijden die gaan over de te 

hoge werkdruk, het ontbreken van respect, het ontbreken van uitdaging/vernieuwing, de veiligheid, de verloning, 

dienstverlening personeelsdienst en de samenwerking tussen personeelsdienst en vakbonden.  

Dit werd gespijsd met sprokkels uit de fabriek en de transversale teams. We hebben de 

incidenten gemeld en als TODO gevraagd naar een actieplan met acties die dan ook snel 

zichtbaar worden. De directie heeft beloofd dat alle bedienden zullen betrokken worden via hun 

LVR om de lijst met bezorgheden nog te kunnen aanvullen. 

Wie de volledige inhoud van deze bezorgdheden wil krijgen, geeft een seintje aan zijn vakbond.  

DKV wilde de franchise verhogen op kap van de werknemer : gaat niet door ! 

Het scheelde niet veel of we konden aankijken tegen een hogere franchise bij het nemen 

van een 1-persoonskamer. DKV zette onze directie onder druk om in te gaan op de 

gevraagde verhoging omdat de kost voor DKV te hoog lag. AM wilde hier een inspanning 

leveren maar vroeg ook een inspanning van de werknemers : akkoord gaan met een 

beperkte verhoging.  Wij vakbonden verwezen naar de gemaakte CAO en kwamen zelf 

met een voorstel dat is ingewilligd door de directie ! Geen verhoging van de franchise !  

Betaling Kaderleden 

In de CAO hadden we afgesproken dat we een extra verloning kregen van 21.75€, voor bedienden en kaderleden. 

Bleek dat er zich een probleem stelde voor de kaderleden en sommigen die extra verloning, om fiscale redenen, niet 

konden krijgen. Na een kort overleg tussen vakbonden en HR zijn we tot een oplossing gekomen en kan de CAO 

onverwijld toegepast! 

Leasewagens AM krijgt voor velen toch een bittere nasmaak na 4 jaar.  

Bij inleveren van de oude leasewagen worden er vele problemen vastgesteld en gemeld.  

• Mensen worden niet uitgenodigd om aanwezig te zijn bij de expertise. 
• Anderen worden wel uitgenodigd, er wordt geen schade vastgesteld , maar nadien komt er een nieuw 

expertiseverslag ,waar de werknemer niet wordt uitgenodigd, en waar er plots wel schade is. 
• Er worden soms zaken aangerekend die er bij levering niet bij waren. 
• Ook ‘chemische schade’ is plots het codewoord. 
• Men beantwoord zelden mails en zelden telefoons.  
• Afrekening komt pas maanden later. 

De enige zekerheid is dat de eindafrekening oploopt.  

Hier proberen we als vakbond al maanden een signaal te geven dat er een duidelijke procedure moet zijn rond de 

afhandeling van inlevering van leasewagens. Tot op heden is die er helaas nog altijd niet. Het kan niet zijn dat 

leasingmaatschappijen zomaar kosten kunnen aanrekenen zonder verweer van onze mensen !   

Gouden raad van het syndicaat :  

Groepsverzekering  : ieder jaar kreeg je van axa de staat van je groepsverzekering. Dat krijg je niet meer maar kan je 

gemakkelijk opvragen :  

http://www.axa.be/groepsverzekering 
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